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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 46/2023 

z XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 29 marca 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:00 tego samego 
dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 

gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-28 lutego 2023 roku (druk nr 

1024). 
6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

2022 rok (druk nr 1009). 
7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2022 rok (druk nr 

1010). 
8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1012). 
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9. Informacja o wydanych decyzjach w sprawie ustalenia jednorazowych opłat z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości, oraz odszkodowaniach w związku z ustaleniami 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w okresie od 01.01.2022r. do 
31.12.2022r. (druk nr 1013). 

10. Informacja na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2022 roku oraz 
zaplanowanych na 2023 rok (druk nr 1014). 

11. Informacja w sprawie udzielania w 2022 roku dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych (druk nr 1015). 

12. Informacja o stanie gospodarki komunalnej w Gminie Skoczów za rok 2022 roku (druk 
nr 1016). 

13. Analiza dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2022 rok (druk nr 
1017). 

14. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 

nr 1025). 
2) Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie (druk 

nr 1026). 
3) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ulicy Górny Bór 7/11 w trybie przetargowym (druk nr 1027). 
4) Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2023r. (druk nr 
1028). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku (druk nr 1029). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu wyborów Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla „Centrum” oraz Zarządu Osiedla „Centrum” (druk nr 1031). 

15. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
17. Sprawy organizacyjne. 
18. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 
ad.1. Otwarcie XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych oraz 
przybyłych gości. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 
 
ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował, by zmienić kolejność podejmowania uchwał w pkt 14 
porządku obrad, druk nr 1029 przenieść do ppkt 14.1.  
W związku z tym kolejność w pkt 14 wyglądałaby następująco: 
- 14.1. druk nr 1029, 
- 14.2. druk nr 1025, 
- 14.3. druk nr 1026, 
- 14.4. druk nr 1027, 
- 14.5. druk nr 1028, 
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- 14.6. druk nr 1031. 
 
Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Porządek obrad XLVI sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLV sesji - wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Protokół z XLV sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy komisji po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-28 lutego 2023 roku (druk nr 1024). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1-28 lutego 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 
2022 rok (druk nr 1009). 
 
Przedstawił Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bogusław Paruch. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy 
zastępczej za 2022 rok – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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ad.7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2022 rok (druk nr 
1010). 
 
Przedstawił Dyrektor Biblioteki Marcin Wieczorek. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2022 rok – 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1012). 
 
Przedstawiła Prezes Skoczowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Katarzyna Mosur. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów za 2022 rok – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.9. Informacja o wydanych decyzjach w sprawie ustalenia jednorazowych opłat z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości, oraz odszkodowaniach w związku z ustaleniami miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w okresie od 01.01.2022r. do 31.12.2022r. (druk nr 
1013). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o wydanych decyzjach w sprawie ustalenia jednorazowych opłat z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości, oraz odszkodowaniach w związku z ustaleniami 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w okresie od 01.01.2022r. do 
31.12.2022r. – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.10. Informacja na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2022 roku oraz 
zaplanowanych na 2023 rok (druk nr 1014). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji, Robót i Zamówień Publicznych Katarzyna Halska. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2022 roku oraz 
zaplanowanych na 2023 rok – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.11. Informacja w sprawie udzielania w 2022 roku dotacji celowej z budżetu Gminy Skoczów, 
na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych (druk nr 1015). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
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Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – wiem, że swego czasu była złożona jakaś petycja 

do Pana Burmistrza. I moje pytanie jest takie, czy Pan Burmistrz przewiduje jakieś spotkanie 

robocze z nami z radnymi w celu przedyskutowania może nie o petycji ale o samym problemie 

ogrzewania, cenach, kosztach. Żebyśmy podyskutowali nie na podstawie informacji z 

pierwszej ręki, szczególnie że dotyczy to bardzo wielu mieszkańców. Często jesteśmy pytani, 

co, jak, dlaczego, żeby po prostu usiąść przy konkretach. Przy tabelkach, wykresach, 

konkretnych liczbach i podyskutować w jakim kierunku można iść, co można zrobić w tym 

temacie. Czy ewentualnie Burmistrz przewiduje, żeby zorganizować takie spotkanie? Byśmy 

mogli wtedy osoby chętne czy radni mogliby przyjść i podyskutować o tym systemowym cieple 

w naszym mieście. W sprawie odpadów również byśmy porozmawiali. 

Postanowiono, że termin spotkania zostanie ustalony w pkt. 17 – Sprawy organizacyjne. 

Rada przyjęła informację w sprawie udzielania w 2022 roku dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych – 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.12. Informacja o stanie gospodarki komunalnej w Gminie Skoczów za rok 2022 roku (druk 
nr 1016). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie gospodarki komunalnej w Gminie Skoczów za rok 2022 roku 
– stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.13. Analiza dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2022 rok (druk nr 1017). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– analiza została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła analizę dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2022 rok – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 14 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Dudzie-Michalak.  
 
ad.14. Podjęcie uchwał: 
ad.14.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku (druk nr 1029). 

Przedstawiła Pani Wiktoria Mitręga - pracownik firmy opracowującej ten dokument tj. Zakład 
Analiz Środowiskowych Eko-Precyzja z Ustronia oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 

Zgodnie z art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska (Dz. 
U. z 2022 r. poz. 2556) organ wykonawczy województwa, powiatu i gminy, w celu realizacji 
polityki ochrony środowiska, sporządza odpowiednio wojewódzkie, powiatowe i gminne 
programy ochrony środowiska, uwzględniając cele zawarte w strategiach, programach i 
dokumentach programowych, o których mowa w art. 14 ust. 1. Stosownie do art. 18 ust. 1 ww. 
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ustawy programy, o których mowa w art. 17 ust. 1, uchwala odpowiednio sejmik województwa, 
rada powiatu albo rada gminy. 
Program ochrony środowiska dla gminy Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 
2030 został sporządzony w celu określenia aktualnego stanu środowiska, wskazania celów 
środowiskowych, a także wyznaczenia zadań umożliwiających ich realizację w perspektywie 
wieloletniej. 
Zgodnie z wymogami ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska projekt 
„Programu ochrony środowiska dla gminy Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 
2030” został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu Cieszyńskiego. Regionalny 
Dyrektor Ochrony Środowiska w Katowicach, jak również Śląski Państwowy Wojewódzki 
Inspektor Sanitarny w Katowicach pozytywnie odnieśli się do przedmiotowego opracowania. 
Zgodnie z art. 30 i art. 39 ustawy z dnia 3 października 2008 roku o udostępnianiu informacji 
o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko oraz art. 17 ust. 4 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo 
ochrony środowiska, przeprowadzono konsultacje społeczne projektu dokumentu pn.: 
„Program ochrony środowiska dla Gminy Skoczów na lata 2023 – 2026 z perspektywą do roku 
2030. W terminie od 1 lutego 2023 r. do 21 lutego 2023 r. istniała możliwość zapoznania się z 
przedmiotowym projektem oraz składania uwag i wniosków. Do przedmiotowego projektu 
programu nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Irena Idasiak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Teresa Papkala, Maria Sobik. 
 
Uchwała nr XLVI/515/2023 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Skoczów na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.14.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1025). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W projekcie uchwały wprowadzono po stronie dochodów w rozdziale 75801 zwiększoną 
subwencję oświatową w wysokości 461.755 zł.  
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W wydatkach budżetu wprowadzono w dziale 75412 zwiększenie w kwocie 201.755 zł, którą 
przeznaczono na „Zakup lekkiego samochodu ratowniczego” a także w rozdziale 75702 na 
odsetki od zobowiązań gminy w postaci obligacji kredytów i pożyczek (260.000 zł). 
W rozdziale 70005 zaplanowano dochody w wysokości 220.000 zł, z tytułu sprzedaży lokalu 
mieszkalnego, który gmina przejęła w formie spadku po zmarłym mieszkańcu. Jednocześnie 
po stronie wydatków taką sama kwotę przeznaczono na koszty spłaty zadłużenia tego 
mieszkańca gminy Skoczów. 
Zaplanowano wpływy z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń  społecznych w 
wysokości 10.000 zł oraz wydatki związane z ich przekazaniem do budżetu państwa w 
rozdziale 85395. 
 W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVI/511/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.14.3. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie (druk 
nr 1026). 
 
Radna Halina Romańska – Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu przeanalizowała petycję i jednogłośnie 
wystosowała wniosek do Burmistrza Miasta Skoczowa oraz Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia 
i Opieki Społecznej Rady Miejskiej Skoczowa, o zamieszczenie informacji na temat obecnego 
stanu prawnego w Polsce regulującego pobieranie komórek, tkanek, o narządów od zmarłych 
osób w celu ich przeszczepienia, na stronie internetowej Urzędu oraz innych dostępnych 
środkach masowego przekazu. 
W odpowiedzi na wniosek Burmistrz poinformował, że 7 marca 2023r. na łamach oficjalnej 
witryny internetowej Gminy Skoczów został opublikowany artykuł z informacjami w w/w 
sprawie, równocześnie na facebooku Gminy Skoczów został opublikowany post z odnośnikiem 
do w/w treści. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
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Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVI/512/2023 w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.14.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ulicy Górny Bór 7/11 w trybie przetargowym (druk nr 1027). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 

Uchwała nr XXIX/372/2009 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie 
zasad nabywania i zbywania nieruchomości oraz ich obciążania, wydzierżawiania 
i wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, zgodnie z jej 
§ 2, wymaga odrębnej zgody Rady Miejskiej na zbycie, gdy wartość nieruchomości przekracza 
kwotę 30 000 zł brutto. 

Gmina Skoczów nabyła lokal mieszkalny nr 11 w budynku przy ul. Górny Bór 7 w Skoczowie, 
zapisany w KW nr BB1C/00087368/8, w drodze spadkobrania ustawowego i planuje sprzedaż 
w trybie przetargowym, po uprzednim uregulowaniu zadłużenia do wysokości aktywów masy 
spadku. Wg protokołu spisu inwentarza masy spadku aktywa wynoszą 90 698,05 zł, natomiast 
pasywa 158 325,65 zł. Zgodnie z art. 1023 i 1031 § 2 ustawy z dnia 23.04.1964r.  Kodeks 
cywilny (Dz. U. z 2022r. poz. 1360 z późn. zm.) spadkobierca, czyli Gmina Skoczów ponosi 
odpowiedzialność za długi spadkowe tylko do wartości ustalonego w spisie inwentarza stanu 
czynnego spadku. 

Lokal wraz z pomieszczeniami przynależnymi ma powierzchnię 38 m2, składa się   z 2 pokoi, 
kuchni, łazienki z WC i przedpokoju oraz jest zlokalizowany na 3 piętrze budynku. Budynek 
zlokalizowany jest na działce nr 815/8, obręb 1 w Skoczowie, zapisanej w KW nr 
BB1C/00074714/5. 

Ww. nieruchomość jest zbędna do realizacji zadań Gminy Skoczów i jest przeznaczona do 
sprzedaży. Ze względu na potencjalne zainteresowanie większej ilości podmiotów, właściwym 
trybem sprzedaży jest przetarg. 

W przedmiotowej sprawie oszacowana wartość nieruchomości wg operatu szacunkowego 
z dnia 13.02.2023r. wynosi 188 000,00 zł (sprzedaż zwolniona z podatku VAT). 

Cena sprzedaży nieruchomości w pierwszym przetargu nie może być niższa niż wynikająca 
z operatu szacunkowego. 

 

Radna Irena Idasiak - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
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Uchwała nr XLVI/513/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ulicy Górny Bór 7/11 w trybie przetargowym przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
14 do protokołu. 
 
ad.14.5. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2023r. (druk nr 1028). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Stosownie do przepisów ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (tekst jednolity 
Dz. U. z 2022 r. poz. 572 z późn. zm.) zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich 
wyłapywanie należy do zadań gminy.  
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Skoczów ma zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych,  
w szczególności psów i kotów, w tym kotów wolnożyjących oraz zwierząt gospodarskich. 
Większość działań określonych w Programie dotyczy psów i kotów, z uwagi na to, że skala 
bezdomności tych zwierząt jest największa.  
Koty wolnożyjące są elementem ekosystemu miejskiego. Ich obecność zapobiega 
rozprzestrzenianiu się gryzoni. Koty wolnożyjące nie są zwierzętami bezdomnymi. Nie należy 
ich wyłapywać lecz stwarzać warunki bytowania w miejscach ich dotychczasowego 
schronienia. Mając na celu kontrolę populacji kotów wolnożyjących oraz stan ich zdrowotności, 
Gminę Skoczów wspiera w tym zakresie - w formie zawarcia umowy – Przychodnia 
Weterynaryjna „Za Wisłą” Krzysztofa Skórczewskiego w Skoczowie.  
Realizacja zadań określonych w programie zmierza do ograniczenia liczby bezdomnych 
zwierząt i ma zapewnić większe bezpieczeństwo i porządek na terenie Gminy oraz zapewnić 
właściwą opiekę zwierzętom, które jako istoty żyjące, zdolne do odczuwania cierpienia 
zasługują na poszanowanie, ochronę i opiekę. 

 
Niniejszy program obejmuje: 
- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
- opiekę nad wolnożyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 
- odławianie bezdomnych zwierząt, 
- obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 
- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
- usypianie ślepych miotów, 
- wskazanie gospodarstwa  rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich,  
- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem 
zwierząt. 
 
Wyżej wymieniony zakres rzeczowy Programu należy uznać za obligatoryjny i żaden  
z powyższych elementów nie powinien zostać pominięty. 
Powyższe zadania będą realizowane przez Schronisko dla zwierząt w Cieszynie oraz 
Przychodnię Weterynaryjną „Za Wisłą”  Krzysztofa Skórczewskiego w Skoczowie, z którymi 
Gmina Skoczów ma zawarte stosowne umowy. Wskazane umowy  zapewniają przewidzianą 
w niniejszym programie opiekę, w tym opiekę weterynaryjną. 
 
Projekt Programu został przekazany do zaopiniowania organizacjom i instytucjom wskazanym 
w art. 11a ust. 7 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, tj.: 
1. uwagi opiniujących odnoszące się do obligatoryjnych zapisów ustawy, w części dotyczącej 

Programu, zostały w nim uwzględnione,   
2. w terminie od 27 lutego 2023 r. do 7 marca 2023 r. przeprowadzono konsultacje społeczne 

w sprawie przedmiotowego Programu. W wyznaczonym terminie nie zgłoszono żadnych 

opinii ani uwag do konsultowanego projektu uchwały, 
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3. dodatkowo, stosownie do art. 11a ust. 5 ww. ustawy, Program ma zawierać wskazanie 
wysokości środków finansowych przeznaczonych na jego realizację oraz sposób 
wydatkowania tych środków. 

 
Środki finansowe w wysokości 144.500,00 zł na realizację zadań wynikających z Programu 
zostały ujęte w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok w tym  na realizację zadań: 
1) odławianie bezdomnych zwierząt - 34.000,00 zł; 
2) umieszczanie i zapewnienie zwierzętom  opieki w schronisku dla zwierząt - 45.000,00 zł; 
3) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku  - 25.000,00 zł; 
4) usypianie ślepych miotów - 2.600,00 zł; 
5) zakup karmy dla kotów wolno żyjących - 2.200,00 zł; 
6) za sprawowanie opieki nad wolno żyjącymi kotami - 25.000,00 zł; 
7) poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt - 2.200,00 zł; 
8) zapewnienia miejsca i opieki dla zwierząt bezdomnych umieszczonych na określony czas 

we wskazanym gospodarstwie rolnym - 5.000,00 zł; 
9) zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych   
z udziałem zwierząt - 3.500,00 zł. 

Środki będą wydatkowane na podstawie faktur po potwierdzeniu wykonania usługi. 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVI/514/2023 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2023r. przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.14.6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu wyborów Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla "Centrum" oraz Zarządu Osiedla "Centrum" (druk nr 1031). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Krzysztof Nowiński. 
 
Pismem z dnia 28 lutego 2023r. mieszkańcy ulic należących do Rady Osiedla „Centrum”, 
zwrócili się do Rady Miejskiej Skoczowa o zwołanie ogólnego zebrania  celem 
ukonstytuowania się Zarządu Rady Osiedla. 
W związku z powyższym, zgodnie z par. 11 ust. 1 Statutu Osiedla „Centrum” przyjętego 
uchwałą nr XXXIV/439/2013 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 11 listopada 2013r., zmienionej 
uchwałą nr V/51/2019 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 20 marca 2019r. w sprawie zmiany 
Statutu Osiedla „Centrum” i uchwałą nr XXXIV/399/2022 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 23 
marca 2022r. w sprawie zmiany Statutu Osiedla „Centrum”, Burmistrz Miasta Skoczowa 
przedstawia projekt uchwały w sprawie określenia terminu wyborów Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla „Centrum” oraz Zarządu Osiedla „Centrum”. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że Komisja Regulaminowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVI/516/2023 w sprawie określenia terminu wyborów Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla "Centrum" oraz Zarządu Osiedla "Centrum" przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.15. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęły odpowiedzi na interpelacje: 
- radnego Jacka Krużołka – dot. pozyskania funduszy na remont Domu Ludowego w Wiślicy, 
- radnego Rafała Ludki – dot. zaspawania kładki na rzece Bładnicy w Międzyświeciu od                     
ul. Zgodnej. 

 

ad.16. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 

Przewodniczący Rady – odczytał pismo od Starosty Cieszyńskiego oraz Dyrektora Szpitala 
Śląskiego w Cieszynie – w odpowiedzi na apel Rady Miejskiej Skoczowa dot. podjęcia działań 
zmierzających do uruchomienia Oddziału Pediatrycznego w Szpitalu w Cieszynie - pisma 
stanowią załącznik nr 17 i 18 do protokołu. 

Radna Maria Sobik – zapytała, czy jest możliwość by zamiatarka wyjeżdżała do pracy w 
centrum (ronda przy ul. Mickiewicza) w innych godzinach niż między 7:00 a 8:00. 

Radny Maciej Bieniek –  
1) Które podmioty są odpowiedzialne za zamykanie śluzy na lewobrzeżnej Młynówce – 

zapytał. Wniósł o egzekwowanie od tych osób nie tylko zamykania śluzy, ale również 
utrzymania prawobrzeżnej i lewobrzeżnej Młynówki. 

2) Poruszył temat Skarpy Wiślickiej. 
3) Zapytał, czemu służą pisma z Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska, które 

obligują mieszkańców do złożenia informacji, jakie posiadają wielkości szamba czy 
zbiorniki, do których odprowadzają ścieki i maja przedstawić umowę z przewoźnikiem.  

 
Radny Jacek Króżołek – w sprawie Skarpy Wiślickiej. Powiedział, że kiedyś Sołtys Wiślicy 
interpelował w RDOŚ-u w Katowicach by ktoś przyjechał. W końcu przyjechali, odbyło się 
spotkanie z inspektorami z Katowic, został sporządzony protokół i odpowiedź jest jasna, nic 
tam nie  można robić. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko - zaprosił wszystkich do złożenia zniczy pod krzyżem na Kaplicówce 

w Skoczowie, w dniu 2 kwietnia br. o godz. 21:37 – z okazji 18 rocznicy śmieci Papieża Jana 

Pawła II.  
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Następnie odniósł się do Skarpy Wiślickiej i powiedział jak radny J.Krużołek, że nic tam nie 
będzie robione i nie może być robione, RDOŚ na to nie pozwoli. 
Kolejno odniósł się do śluzy na prawobrzeżnej i lewobrzeżnej Młynówce -  powiedział, że radny 
M.Bieniek dostanie odpowiedź w tej sprawie, a jeśli nie będzie satysfakcjonująca to wspólnie 
wybiorą się do Wód Polskich. 
 
Kolejno odniósł się do wymogu złożenia informacji przez mieszkańców dot wywozu szamba – 
uprzedził, że wszyscy będą kontrolowani gdyż będzie trzeba wykazać się ilością 
przeprowadzonych kontroli przez Inspektorem Ochrony Środowiska oraz Służbami Wojewody. 
 
Komendant Straży Miejskiej Marian Machalica – powiedział, że wynika to ze zmiany, którą 
wprowadził ustawodawca czyli zmianę ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Jedną z tych zmian jest obowiązek nałożony na gminę wprowadzenia harmonogramu i kontroli 
posesji, szczegółowych kontroli posesji dot. wywozu nieczystości ciekłych. 
 
Radny Tomasz Pszczółka – zapytał, czy byłaby możliwość przygotowania profesjonalnego 
plakatu w formie cyfrowej odnośnie zapalenia zniczy pod krzyżem na Kaplicówce w 18 
rocznicę śmierci Papieża Jana Pawła II, by udostępnić na stronie internetowej. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – powiedział, że informacja pojawi się na facebooku. Dodał, że to nie 
jest zorganizowana impreza tylko chęć upamiętnienia Wielkiego Polaka przez zwykłego 
szeregowego Skoczowianina.  
 
Przewodniczący Rady – odczytał pismo w sprawie wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i 
akcji w spółkach handlowych przez Burmistrza Miasta Skoczowa – stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu. 

ad.17. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Ustalono termin spotkania połączonych komisji Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie 

ogrzewania i śmieci – w dniu 23 maja br. (wtorek) godz. 16:00. Prośba Przewodniczącego 

Rady o przygotowanie materiałów z tygodniowym wyprzedzeniem. 

ad.18. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

                                                                                                       Przewodniczący 
                                                                                               Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                                      Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


